
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 18/2/2025 
 
Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 
  Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάγκη στήριξης των αμυγδαλοπαραγωγών του νομού  
  Λάρισας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση αμυγδαλοπαραγωγών του νομού Λάρισας, οι συνάδελφοί τους 
βρίσκονται αντιμέτωποι με μια σοβαρή κρίση που απειλεί την επιβίωση της καλλιέργειάς 
τους και κατ’ επέκταση την οικονομική βιωσιμότητα των τοπικών αγροτικών κοινωνιών. 
Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι συγκεκριμένα στις περιοχές των Δήμων Τεμπών, 
Ελασσόνας και Τυρνάβου, όπου η αμυγδαλοκαλλιέργεια αποτελεί κύρια πηγή 
εισοδήματος, καθώς και σε άλλες περιοχές του νομού Λάρισας που καλλιεργούν 
αμυγδαλιές, οι παραγωγοί αντιμετωπίζουν μεταξύ άλλων τα εξής προβλήματα: 1) 
αυξημένο κόστος παραγωγής: Η αύξηση του κόστους παραγωγής λόγω των υψηλών 
τιμών ενέργειας, καυσίμων, φυτοφαρμάκων και εργασίας, σε συνδυασμό με τη μείωση 
της τιμής του προϊόντος έως και 0,50 €/κιλό, έχει οδηγήσει σε οικονομική αιμορραγία 
τους παραγωγούς, 2) έλλειψη κρατικής στήριξης: Παρά τις σοβαρές ζημιές, δεν έχει 
υπάρξει καμία παρέμβαση από τις αρμόδιες υπηρεσίες του «ΥΠΑΑΤ» ούτε έχει 
καταβληθεί κάποια αποζημίωση ή ενίσχυση στους πληγέντες παραγωγούς του νομού 
Λάρισας, 3) η ασθένεια φόμοψη: Η ασθένεια αυτή πλήττει την ποικιλία «φυρανιά», η 
οποία καλύπτει μεγάλο αριθμό των καλλιεργούμενων εκτάσεων, προκαλώντας ακαρπία 
και μόνιμες βλάβες στα δέντρα. Παρά τις προσπάθειες των παραγωγών, δεν έχει βρεθεί 
αποτελεσματική θεραπεία, οδηγώντας σε εκρίζωση δέντρων και επαναφύτευση, με 
σημαντικό κόστος σε χρόνο και χρήμα. Ζητούν οι ως άνω αγρότες από την Πολιτεία και 
τους αρμόδιους φορείς άμεση οικονομική ενίσχυση των αμυγδαλοπαραγωγών του 
νομού Λάρισας, ύψους τουλάχιστον 680 ευρώ ανά στρέμμα, για την κάλυψη της 
απώλειας εισοδήματος λόγω της ασθένειας φόμοψη, καθώς και την παροχή 
κατευθυντήριων οδηγιών για την αναδιάρθρωση και ανασύσταση των 
αμυγδαλοκαλλιεργειών στην περιοχή τους. Επίσης, ζητούν κατάλληλα μέτρα για την 
μείωση τους κόστους παραγωγής στις καλλιέργειές τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3478

Ημερομ. Κατάθεσης:

18/2/2025



Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνουν αποδεκτά τα παραπάνω 
αιτήματα των αμυγδαλοπαραγωγών του νομού Λάρισας προς όφελος της τοπικής 
αγροτικής κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




